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 المستخلص
   ل نهم بصفست جديد  ن  بديهية منساس  ن  ذه  الدااسا  ذ  الحث  ن  الهدف الا       

Schureاذ ان  يثمل صفست نهم ,  جحرلي  لتمثيلات  نلى الجداء التنس اي عمللالتي تحي  ان ا

بربط الجداء التنس اي نع  ,ني ثنسئي للثص ل نلى نتسئج جديد احد التمثيلات نسدي والثس

 نسدي .التمثيلات الثنسئي  لتمثيلات 

ني (  ذه  الانمسل ذدفنس الرئيسي لهها العمل ذ  لانطسء تمثيل جحرلي بت أنة )ضم    

)التمثيلات( وكهلك انطسء تمثيل بسساتخدام الت أن  الضمني  للثنسئي لهه  الانمسل )التمثيلات( 

 وكهلك تعميمهس.
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ABSTRACT 

 

             The main aim in this study is to look for an interesting action with new 

properties from a Schure’s lemma, that states that the action of the tensor product of 

Lie algebras representations which has interesting property. 

 Putting in mind that one of the two representations is usual and the other is the 

dual to obtain some results by relating the tensor product of dual representations with 

usual representations. 

           Our main work here is to give a representation of Lie algebra by intertwine 

these actions (representations) and to give a representation by intertwine the dual of 

these actions (representations), and then generalize them. 

 


